
LYakalde  de  Cástelló
, demana  inchurela

sali polivalent al Pla
d’0bres  i Serveis

0 CASTELLÓ  D’EMPÚRIES--Ajunta-

ment de Castelló d’Empúries
ha detnanat a la Conseileria de
Governació la inclusió de di-
versos project& a la convo-.

catòria del Pla Únicd’Obres i
Serveis  de Catalunya (PUOSC).

calcalde  de Castelló d’Em-
púries, Xavier Sanllehí, i el re:
gidok d>Urbanisme,  Josep Roda
van realitzar la petició durant
una entrevista amb el conseller
de Governació de la Generali-
tat, Joan Carrétero.

A  la trobada es va parlar del
PUOSC i eb dos representants
municipals van demanar  els
projectes  de la sala  polivalent;
l’ampliáció del centre cívic,  la
segona fase de rehabilitac  del

“,pont Vell,  la rotonda de la car-
retera Vella, la segona fase de la
rehabilitació,del «Centro» i la
rehabilítaciió  de kli!ici  de Puig-
mal 1.

D’altra  banda, segons han m-
format,  també es van demanar
el 50% del fons  estructurals ‘i  el
museogràfic  per a l’Ecomuseu
Farinera. El conseller, segons ha

’ ’ informat l’Ajuntament  de Cas-
telJ6, es va comprometre  a es-
tudiar-ho detingudament.odeo


